
Zápis z podzimní členské schůze, 
konané dne 24.11.2006 ve Strakonicích

 

Program:
 

1. Zprávu o činnosti výboru MO přednesl předseda Milan Jungvirt. 

2. Zprávu o plnění vysazovacího plánu podal hospodář Rudolf Novotný. K tomuto bodu proběhla 
diskuze(vysazování pod jez u Křemelky) 

3. Předseda přednesl návrh plánu práce na zimní období. 

4. Hlasováním byl schválen návrh na čtyři nové členy Rybářské stráže. 

5. Byla podána informace o průběhu a výsledcích výběrového řízení na stavbu rybníka Střela2. 
Členská schůze schválila realizaci stavby a jako vítěze firmu Košán a spol s.r.o.  

6. Předseda objasnil problematiku zvažovaného zřízení revíru místního významu na pískovnách 
Slaník a Sedlíkovice. RMV se zatím realizovat nebude, a to i z toho důvodu, že obec Slaník není 
ochotna měnit partnera ve smluvním vztahu – tím je JčÚS ČB. 

7. Předseda podal informaci o možnosti zřízení zvláštního revíru na Mačické přehradě. MO 
Strakonice vyhrála výběrové řízení na pronájem této vodní plochy na tři roky za cca 33 000 Kč 
ročně. Po proběhlé diskuzi byl návrh na zřízení tohoto revíru schválen a výbor pověřen uzavřením 
nájemní smlouvy. 

8. Další diskuse proběhla na téma Stará řeka. 

 

Usnesení Podzimní členské schůze:
 

Členská schůze dne 24.11.2006

 

1. schvaluje 

a) Návrh na čtyři nové členy Rybářské stráže 

b) Návrh plánu práce na zimní období 

c) Realizaci stavby rybníka Střela2 firmou Košán a spol s. r.o. za cenu 870 738 Kč 

d) Návrh na uzavření tříleté nájemní smlouvy na vodní plochu Mačická přehrada za cenu cca 
33 000 Kč ročně za účelem zřízení zvláštního revíru, na němž budou moci lovit členové MO 
ČRS Strakonice za zvýhodněných podmínek. 

2. bere na vědomí 
a) Zprávu o činnosti výboru MO ČRS Strakonice za uplynulé období 

b) Zprávu o plnění vysazovacího plánu 

 

 



Dne 25.11.2006 proběhly schůze místních skupin.

 

● Dopoledne se konala schůze ve Štěkni za účasti 8 členů. Po přednesených zprávách proběhla 
diskuze na následující témata: 

 Nasazování na Starou řeku v Sudoměři 

 Problematika Bílé vody, bude jednáno na VHS 

 Elektrárna – návrh pozvat majitele a zástupce Povodí Vltavy na jednání Výroční členské 
schůze 

 Přístupy na pozemky 

 Hájení po nasazení, trdliště 

 Prosekávání ledu na Staré řece v Sudoměři 

● Odpoledne se konala schůze v Katovicích za účasti 18 členů. Po přednesených zprávách proběhla 
diskuze na následující témata: 

 Problematika vysazování sumce a hlavatky a s tím související nedostatek bílé ryby. 
Hlavatka už se nevysazuje. 

 Bagrování tůně 

 

 

 

                                                    Zapsal                                                       Schválil
                                          Mgr. Zdeněk Gracík                                        Milan Jungvirt

 

 



Zpráva o činnosti výboru přednesená předsedou

Vážení kolegové sportovní rybáři.

Vítám Vás na dnešní členské schůzi která má sloužit k neformálnímu seznámení s současnou situací 
v ČRS a k případným dopadům na MO Strakonice. 

Program schůze: 

• Plán prací na zimní období a jejich zajištění

• Výsledky výběrového řízení na stavbu rybníka Střela II

• Zpráva o produkci ryb a nasazování do revírů

• Diskuse k zřízení a pravidlům revíru místního významu a zvláštního revíru

Výbor v tomto složení byl zvolen 11.3.2006 Byl připraven a schválen plán práce MO na celé volební 
období. Je Vám k dispozici na stolech. Celé snažení výboru je směřováno do plnění těchto úkolů které má 
výbor ve vztahu k členské základně. 

 řádně spravovat a rozšiřovat majetek organizace a vytvořit podmínky k zajištění další existence 
MO bez ohledu na fungování JčÚS. 

 zajistit informovanost členské základny o všech novinkách v MO 

 plnění zarybňovacích plánů

1. Jak všichni víte, naše MO se účastní na SPOLEČNÉM RYBOLOVU a HOSPODAŘENÍ. To nám 
umožňuje rybolov na všech revírech Jihočesk. kraje, ale na druhé straně to umožňuje i ostatním chytat u 
nás což velmi zvyšuje rybářský tlak na naše vody. Ve výboru JčÚS nemáme již dvanáct let žádného 
zástupce a bude tomu tak i po dobu dalších čtyř let.

Podle současného znění zákona máme dekrety na revíry (to je doklad opravňující provádět výkon  
rybářského práva na revíru a zároveň ukládá povinnost zarybňování daného revíru) do roku 2014. Nejdéle 
v tomto roce bude vypsáno nové výběrové řízení na revíry. Podle dosavadního jednání ÚS, nemůžeme 
spoléhat na to že ten nám ve výběrovém řízení pomůže. Jsme příliš vzdáleni od Č.B. a JčÚS zachází 
s penězi tak, že na výběrové řízení jim žádné nezbudou. Máme pouze osm roků na vytvoření potřebných 
prostředků a s nimi se úspěšně zúčastnit výběrového řízení a mít tak kde rybařit. Nejedná se ale jen o 
finance, ale i o majetek potřebný k chovu ryb, které budeme muset do revíru vysazovat. 

 

2. Řádné spravování majetku organizace není příliš viditelné, ale je rozhodující pro budoucnost organizace. 
Výbor převzal majetek ve stavu, kdy vše sice fungovalo, ale ne bez problémů. Nefungoval druhý zdroj 
vody potřebný k napouštění sádek. V klubovně se doposud topilo přímotopy, přesto že každoročně máme 
dostatek palivového dřeva z náletů na našich rybnících. Dveře v líhni poškozené povodní v roce 2002 
nedosedali o deset centimetrů a tak celý sklad byl nepoužitelný. Ve velmi špatném stavu byla i střecha a 
podlaha garáží. Mnoho let již do ní zatékalo a důsledkem tohoto stavu byla prohnilá prkna, 
přehnilá krokvice a odpadávající eternitové šablony. Výbor proto přikročil k celkové rekonstrukci střechy 
včetně osazení okapy. Nyní je připravena oprava podlahy. Opravena byla i sádka č.2 a v současné době 
žádáme o stavební povolení na dostavbu dalších dvou nových sádek.



V majetku organizace je i několik rybníků. Na Střelském rybníku byla provedena oprava cesty, která se 
propadala. Na rybníku v Jetišově došlo k odtěžení nově uloženého bahna, které z okolních polí spláchl 
přívalový déšť. Tato akce nás stála 43 000,- ale bez tohoto zásahu by jsme v příštím roce, rybník opravdu 
špatně slovili. V Kalenicích vlastníme stavbu rybníka, ale pozemky patří paní Vopalecké. Byly zde 
naplánované údržbové práce jak na hrázi tak i v rybníku. Půl roku jsme s majitelkou jednali o odkoupení 
jejich pozemků. Přistoupili jsme na koupi pozemků které s rybníkem sousedí, souhlasili jsme i 
s požadovanou cenou. Jediné s čím jsme nesouhlasili, bylo převést polovinu kupní ceny na účet majitelky 
před podepsání smlouvy. Po té si p.Vopalecká  prodej pozemků rozmyslela a v současné době s ní 
jednáme o výši najmu. Na Blatském rybníku pokročujeme v přípravě jeho odbahnění. Již čtyři měsíce po 
ustavení nového výboru jsme předali firmě pana Jůna souhlasy s uložením bahna na zemědělské 
pozemky. V současnosti se řeší aktuální rozbory bahna. 

Začátkem listopadu proběhlo výběrové řízení na stavbu rybníku Střela II. Oslovili jsme celkem čtrnáct 
firem zabývajících se výstavbou podobných staveb. Z nich si jich 7 vyžádalo dokumentaci a cenové 
nabídky do stanoveného data předalo 6 firem. Výbor vybral na základě tohoto výběrového řízení f.Košán 
a spol.s.r.o. se kterou je připraven uzavřít smlouvu na stavbu rybníka za cenu 870 738,-Kč.  Získali jsme 
do dlouhodobého nájmu rybníky Komoru a Sedlo II. Jejich vodní plocha činí jednu třetinu hektaru. Dále 
jsme v jednání o koupi rybníků o ploše 27 a 33 aru. V jednání je  i pozemek pro výstavbu dalšího rybníka. 
Je uzavřená dohoda na využívání náhonu k MVE u Blatského rybníka. 

3. Informace jsou předkládány členům formou zveřejňováním zápisů z výborových schůzí jak ve vývěskách 
a tak i na internetových stránkách. O tom, že máme zájem předávat informace celá členské základně 
svědčí i tato schůze.

4. Z důvodu plnění zarybňovacích plánů byl již v listopadu minulého roku přijat do zaměstnaneckého 
poměru pan Martin Šmat. Tento krok se jeví pro budoucnost MO jako naprosto nezbytný a po první 
sezóně i jako velmi správný. Produkce ryb stačila na bohaté překročení zarybňovacích plánů a přebytek 
ryb byl tak velký, že výbor se rozhodl část produkce kapra, amura a štiky prodat. Je jasné že tato 
skutečnost přinesla spoustu různých názorů vycházející především z neznalosti problému. 

MO hospodaří na dvou mimopstruhových revírech Otava 3 a 4. Na tyto revíry je stanoven shodný 
zarybňovací plán ve výši 3500 kusů kapra K2. 

Pro vysvětlení jsme připravili pro Vás kopie dekretu na revír OTAVA 4. Zde se krom jiného dočtete (v 
barevných závorkách) že za nedodržování zákona, vyhlášky a tohoto rozhodnutí (to znamená tohoto 
dekretu) bude výkon rybářského práva odňat. To by znamenalo že ČRS ztratí právo na revíru lovit .  

Pokud převrátíte na druhou stranu dekretu najdete tabulku označenou ROČNÍ ZÁKLADNÍ 
ZARYBŇOVACÍ POVINNOST a v ní K2 3500 ks (označeno barevně) To znamená, že do daného revíru 
máme vysadit kapra ve stáří dvou let a počtu 3500 ks. TAKŽE NE, VŠE CO VYPĚSTUJEME, ALE TO 
CO JE DÁNO DEKRETEM.  Na dalším listu  nadepsaném SBÍRKA ZÁKONŮ Č.197/2004 najdete 
tabulku na věkové kategorie vysazovaných ryb a jejich přepočet. Zde u kapra K2 najdete předpokládanou 
váhu 0,65 kg. Tak velký má být vysazovaný kapr. Na konci řádky  je na psáno 15 K(1) = 1 K (2) = 0.5 K 
(3). To znamená pro zarybnění,  že 15 kusů ročního kapra se rovná jednomu kusu dvouletého kapra a ten 
se rovná  ½ kapra o stáří tří let. Jestliže máme na dekretu napsáno 3500 ks kapra dvouletého můžeme 
místo něj nasadit 1750 ks tříletého kapra a nebo 52 500 ks ročního kapra.  Takto jsou nastavena pravidla 
pro zarybňování a jejich výrazné porušení může přinést v mírnějším případě pokutu hospodáři a v horším, 
konec hospodaření na revíru.

Nyní k penězům. Předepsané množství 7.000 ks - je místní organizaci propláceno ve výši 39,-Kč za kg. 
To znamená: že za kapra dostaneme 273 tisís. To je částka kterou dostaneme pokud plán splníme. Do 
loňského roku ÚS proplácel ještě takzvané zarybnění nad plán. V roce 2005 jsme dostali při zarybnění 
nad plán 27,- za kg kapra. V letošním roce se ale situace v proplácení náhrad za vysazené ryby značně 
změnila. Za to co je navíc, za to nedostaneme nic. Všechno to co jsme vysadili nad 7000 kg je naprosto 
zadarmo. Pro přesnost, jedná se o 3330 kg (téměř celý jeden zarybňovací plán) a v penězích se jedná o 
130 tisíc korun. Pokud k tomuto ještě přidáme 2500 kg ryb které jsme prodali, dojdeme k částce 
227.000,- S přesnými čísly týkající se zarybnění Vás seznámí hospodář MO.



Plán zimních prací.

1) Odstranění náletů na pískovně v Sedlíkovicích. 
2) Odstranění náletů na Blatském rybníku. 
3) Odstranění náletů na rybníku Sedlo. 
4) Oprava vypouštěcího zařízení sádek
5) Oprava podlahy v garáži.



ČESKÝ RYBÁŘSKÝ SVAZ

místní organizace Strakonice                                                                   Strakonice 13.11.2006

 

Výběrové řízení na zhotovitele stavby rybníku

STŘELA II
 

Ve výběrovém řízení bylo jmenovitě osloveno těchto 15 firem: 
1.        Václav Kotlík FABAK

2.        Josef Jún Dřevo trans

3.        Jiří Trubák - Stavo  Beroun

4.        SEDOS Drnovice

5.        Pasplus Valtínov 41, Kunžak, 378 53 STRMILOV

6.        RD Zemstav Třemošná 12

7.        Starkon Jihlava CZ.

8.        Stavokomplet

9.        ČITOR s.r.o.

10.     Zvánovec, a.s.

11.     Catena CZH. s.r.o

12.     František Šíd

13.     HELP SILNINICE A ŽELEZNICE s.r.o.

14.     JIPAMA s.r.o.

15.     Košán a spol. s.r.o.

 

Dále byly zveřejněny tři výzvy na internetu.

Jedna na stránkách ČRS MO Strakonice.

Dvě na www.epoptavka.cz a www.abc.cz/Nabidky-Poptavky.

 

Podklady pro předložení cenové nabídky si převzalo těchto 8 firem:
1. Václav Kotlík FABAK 

2. Josef Jún Dřevo trans 

3. Zvánovec, a.s. 

4. Catena CZH. s.r.o 

5. František ŠÍD Ouběnice  21 Dobříš 

6. HELP SILNINICE A ŽELEZNICE s.r.o. 

7. JIPAMA s.r.o. 

8. Košán a spol. s.r.o. 

 

http://www.epoptavka.cz/index.php?action=profib2b
http://www.abc.cz/Nabidky-Poptavky


Do 10. listopadu 2006 dodali nabídky tyto firmy a v tomto pořadí:

1. Josef Jún Dřevo trans 

2. HELP SILNINICE A ŽELEZNICE s.r.o 

3. Václav Kotlík FABAK 

4. František ŠÍD Ouběnice  21 Dobříš 

5. Košán a spol. s.r.o. 

6. Zvánovec, a.s. 

7. JIPAMA s.r.o. 

 

 

 

 

 

 

 

 POŘADÍ PODLE CENOVÉ NABÍDKY    

     

 firmy Bez DPH Konečná cena  

1 Košán s.r.o. 731 713 Kč 870 738 Kč  
2 JIPAMA s.r.o. 749 720 Kč 892 166 Kč + 21 428 Kč

3 Václav Kotlík FABAK 908 428 Kč 1 081 029 Kč + 210 291 Kč

4 HELP SILNINICE A ŽELEZNICE s.r.o. 1 086 054 Kč 1 292 404 Kč + 421 666 Kč

5 Josef Jún Dřevo trans 1 107 477 Kč 1 317 898 Kč + 447 160 Kč

6 Zvánovec, a.s. 1 120 535 Kč 1 333 437 Kč + 462 699 Kč

7 František ŠÍD 1 331 187 Kč 1 584 113 Kč + 713 375 Kč

     

     

 Průměrná nabídka  1 195 969 Kč 

 Nejvyšší nabídka  1 584 113 Kč 

 Nejnižší nabídka  870 738 Kč 

     

 Vítězná nabídka  870 738 Kč 

 

Příloha – vyhodnocené finanční nabídky 

             – originální finanční nabídky 7 ks


